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Abstract (en)
In order to satisfy a variable demand for oxygen gas, a constant flow of liquid oxygen is transferred from the double distillation column (5)
into a storage vessel (10) and a variable flow of liquid oxygen is drawn therefrom and vaporised in a heat exchanger (9) by condensation of a
corresponding flow of entering air. The liquefied air is stored in a second storage vessel (11) from which a constant flow of liquefied air is conveyed
into the double column. <IMAGE>

Abstract (fr)
Pour satisfaire à une demande variable d'oxygène gazeux, on fait passer un débit constant d'oxygène liquide de la double colonne de distillation
(5) dans un réservoir (10), et on soutire de celui-ci un débit variable d'oxygène liquide, qui est vaporisé dans un échangeur de chaleur (9) par
condensation d'un débit correspondant d'air entrant. L'air liquéfié est stocké dans un second réservoir (11), d'où un débit constant d'air liquéfié est
envoyé dans la double colonne.
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